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Huurtoelagen  -  Non-take-up

Een huurtoelage is een financiële steun die het mogelijk maakt een deel van de huur te 
betalen terwijl men wacht op de toewijzing van een sociale woning. 

Tijdens de zitting van de commissie Wonen van 13 oktober 2022 stelde de minister in 
een van zijn antwoorden onder meer: “Wat de huurtoelages betreft, heb ik al eerder 
toegelicht dat hierover een onderzoek loopt met betrekking tot de ‘non-take-up’. 
Afhankelijk van de resultaten zal de regelgeving worden aangepast.”

1. Wanneer mogen we de resultaten van dit onderzoek verwachten? Kan de minister 
een stand van zaken geven? Werd ter zake ook al een tijdpad uitgestippeld om 
desgevallend de regelgeving aan te passen?

2. Ziet de minister alvast mogelijkheden om huurtoelagen beter bekend te maken bij 
hen die er recht (zouden kunnen) op hebben? Welke wegen wil hij daarvoor 
bewandelen?
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1. De resultaten van het Steunpunt Wonen omtrent de non-take up bij de huurpremie 
worden in het voorjaar van 2023 verwacht. Het Steunpunt is de definitieve resultaten 
en aanbevelingen aan het verwerken.

2. Ik wacht de resultaten af van de studie alvorens een concreet pad uit te stippelen. 


